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uio j. Muzouiieckie PROTOKOLNr45
z XLV sesji Rady Miasta Mariti,

ktora odbyla sie w dniu 11 wrzesnia 2013 roku

o godzinie 1400 XLV sesje Rady Miasta Marki otworzyl Przewodniczacy Rady
Marcin Piotrowski, przywital wszystkich obecnych i stwierdzil quorum (listy obecnosci
radnych oraz gosci stanowia zalacznik ill 1 do protokolu; nieobecny G. Miechowicz).
Nastepnie Przewodniczacy Rady przedstawil porzadek obrad:

1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Rozpatrzenie wniosk6w w sprawie zmian do porzadku obrad.
4. Przyjecie protokolu z XLIV sesji z dnia 7 sierpnia 2013 roku.
5. Rozpatrzenie Sprawozdania Burmistrza Miasta Marki z wykonania budzetu miasta

Marki za 2012 rok:
a) przedstawienie przez Burmistrza Miasta Marki Sprawozdania z wykonania

budzetu miasta Marki za 2012 rok ,
b) zapoznanie sie z opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie

w sprawie Sprawozdania,
c) zapoznanie sie z opinia Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Marki,
d) zapoznanie sie z opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku

o udzielenie absolutorium,
e) dyskusja,
f) podjecie uchwaly w sprawie absolutorium.

6. Interpelacje i zapytania radnych.
7. Sprawy rozne,
8. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt 3. Rozpatrzenie wnioskow w sprawie zmian do porzadku obrad.

Burmistrz Janusz Werczynski zlozyl wniosek, 0 uzupelnienie porzadku obrad 0 punkt pt.
.Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zgody na zlozenie oswiadczenia 0 nieskorzystaniu
z przyslugujacego Gminie Miasto Marki prawa pierwokupu (Druk ill 431)"; projekt uchwaly
zostal zaopiniowany przez Komisje Budzetowo - Gospodarcza.

Nie zgloszono uwag do wniosk6w.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie przyjecia ww.
wniosku.

Glosowanie
za przyjeciem wniosku - 17
przeciw-l
wstrzyrnujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 18. radnych.

Wniosek zostal przyjety, uzyskal poparcie bezwzglednej wiekszosci glos6w ustawowego
skladu Rady.
Projekt uchwaly w sprawie zgody na zlozenie oswiadczenia 0 nieskorzystaniu
z przyslugujacego Gminie Miasto Marki prawa pierwokupu (Druk ill 431) zostanie
rozpatrzony po obecnym punkcie 5. porzadku obrad.

1



Pkt 4. Przvjecie protokolu z XLIV sesji z dnia 7 sierpnia 2013 roku.

Do chwili rozpoczecia sesji radni nie wniesli na pismie poprawek, ani uzupelnien
do protokohi, w zwiazku z powyzszym Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil
glosowanie, w sprawie przyjecia protokolu Nr 44 z XLIV sesji Rady Miasta Marki z dnia
7 sierpnia 2013 roku.

Glosowanie
za przyjeciern protokohi - 14
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 4
W trakcie glosowania obecnych bylo 18. radnych.

Protokol z XLIV sesji Rady Miasta Marki z dnia 7 sierpnia 2013 roku zostal przyjety,

Pkt 5. Rozpatrzenie Sprawozdania Burmistrza Miasta Marki z wykonania budietu
miasta Marki za 2012 rok:

a) przedstawienie przez Burmistrza Miasta Marki Sprawozdania
z wykonania budietu miasta Marki za 2012 rok,

Sprawozdanie z wykonania budzetu Miasta Marki za 2012 rok stanowi zalacznik nr 2 do
protokolu,

Burmistrz Janusz Werczynski przedstawil w formie prezentacji multimedialnej sprawozdanie
z wykonania budzetu za 2012 rok ; prezentacja stanowi zalacznik nr 3 do protokolu.
Szczegolna uwage zwrocil m.in. na:

1. wykonanie dochod6w budzetu miasta w wysokosci 77.400.077 zl, tj. 91,2%;
2. wykonanie dochod6w w Dzialach:

• 600 - Transport i lacznosc: wykonano dochody w kwocie 203 .624 zl;
• 700 - Gospodarka mieszkaniowa: dochody w kwocie 2.034.583 zl;
• 756 - Dochody od osob prawnych, od os6b fizycznych i od jednostek

nieposiadajacych osobowosci prawnej wykonano w wysokosci 47.281.560
zlotych; w tym dochody z tytulu podatku od nieruchomosci w wysokosci
14.410.713 zl; z tytulu udzialu w podatku dochodowym od os6b fizycznych
uzyskalismy doch6d w wysokosci 27.343.333 zl, dochody z tytulu podatku
dochodowego od osob prawnych wyniosly 1.269.820 zl;

• 758 - Rozne rozliczenia: czesc oswiatowa subwencji og61nej wyniosla
15.135.104 zl;

• 801 - Oswiata i wychowanie: otrzymalismy dotacje w wysokosci 115.450 zl
na dofinansowanie budowy placu zabaw w ramach programu Radosna
Szkola; w ramach rozliczen z gminami sasiednimi dotacji dla niepublicznych
przedszkoli - 1.157 .190 zl;

• 852 - Opieka spoleczna: dochody w wysokosci 6.263.420 zl;
• 854 - Edukacyjna opieka wychowawcza uzyskalismy dotacje w wysokosci

84.477 zl na pomoc materialna 0 charakterze socjalnym dla dzieci
pochodzacych z rodzin ubogich oraz zakup podrecznikow;

• 900 - Gospodarka komunalna i ochrona srodowiska: dotacja ze srodkow
NFOSiGW na termomodernizacje 8 budynkow uzytecznosci publicznej
w wysokosci 2.008.524 zl;
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• 926 Kultura fizyczna i sport: dotacja na budowe kompleksu boisk
sportowych w ramach programu Moje Boisko - Orlik 2012 w wysokosci
433.000 zl;

3. wvdatki wvkonane zostaly w wvsokosci 83.363.879 zl, tj. w 91,1 % planu.
4. wvkonanie wydatk6w w Dzialach:

• 010 - Rolnictwo i lowiectwo: wydatki na budowe i utrzymanie urzadzen
me1ioracji wodnej wyniosly 787.464 zl; wydatki zostaly dofinansowane
dotacja z WFOSiGW w kwocie 239.287 zl;

• 600 - Transport i lacznosc: utrzymanie podmiejskich linii autobusowych
wynioslo 2.187.554 zl; drogi gminne - 5.136.116 zl; wydatki inwestycyjne 
3.740.607 zl, w tym wykup gruntu pod budowe dr6g - 3.479.482 zl;

• 700 - Gospodarka mieszkaniowa - 2.015.005 zl; w tym na zakup materialow
i wyposazenia - 119.517 zl; na zakup energii - 356.843 zl; zakup uslug
remontowych - 653.515 zl; wydatki w ramach zakupu uslug pozostalych
wyniosly 832.930 zl;

• 750 - Administracja publiczna: laczne wydatki wyniosly 8.500.034;
utrzymanie administracji samorzadowej - 6.472.610 zl; na utrzymanie Rady
Miasta- 438.375 zl;

• 754 - Bezpieczenstwo publiczne i ochrona przeciwpozarowa: dotacja dla
jednostek powiatowych policji wyniosla 105.518 zl; pomoc finansowa na
dofinansowanie zakup6w inwestycyjnych Komendy Powiatowej Panstwowej
Strazy Pozarnej - 30.000 zl; obsluga monitoringu - 581.751zl;

• 757 - Obsluga dlugu publicznego: dokonalismy emisji obligacji
komunalnych na laczna kwote 9.300.000 zl; koszt obslugi wyemitowanych
obligacji wyniosl 2.394.955 zl;

• 801 - Oswiata i wychowanie: na utrzymanie placowek oswiatowych
wydalismy 25.040.682 zl;

• 852 - Opieka spoleczna: lacznie wydalismy 8.695.439 zl;
• 854 - Edukacyjna opieka wychowawcza: utrzymanie swietlic w szkolach 

767.956 zl;
• 900 - Gospodarka komunalna i ochrona srodowiska: w ramach tego Dzialu

wydano kwote 8.416.142 zl: oczyszczanie miasta - 372.624 zl; utrzymanie
zieleni w miescie - 53.924 zl; oswietlenie ulic, placow i dr6g - 1.461.990 zl;
utrzymanie Zakladu Uslug Komunalnych - 2.316.620 zl;

• 921 - Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego: na utrzymanie Mareckiego
Osrodka Kultury - 636.000 zl; utrzymanie Biblioteki Publicznej Miasta
Marki - 530.000 zl; miejskie imprezy kulturalne oraz imprezy 0 zasiegu
ponadgminnym wydalismy lacznie kwote 203.964 zl;

• 926 - Kultura fizyczna i sport: na kulture fizyczna i sport wydalismy
936.764 zl;

5. Wniesienie udzia16w do gminnych sp61ekkomunalnych:
• Mareckie Inwestycje Miejskie - 1.800.000 zl;
• Wodociag Marecki - 3.000.000 zl;

6. Wodoci(j.g Marecki:
• wybudowano 0,5 km sieci wodociagowe - czynna wodociagowa siec

rozdzielcza w koncu 2012 roku przekroczyla 129,6 km;
• zawarto 537 um6w na dostawe wody - obecnie woda miejska dostarczana

jest do 7885 gospodarstw domowych;
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• zregenerowana zostala studnia nr 4 - wydajnosc tej studni wrocila do swoich
pierwotnych parametr6w;

• wybudowano i odebrano 120,6 km. sieci kanalizacji sanitamej oraz 19
sieciowych pompowni kanalizacyjnych - dlugosc sieci osiagnela 131,1 km.;

• na realizacje projektu unijnego wydano 50,2 mln zl;
• zakonczono budowe sieci kanalizacji deszczowej w ul. Zabkowskiej i ulic

przyleglych (Lesna i Szkolna);
• opracowano .Koncepcje szczeg6lowa odprowadzania w6d deszczowych z

terenu miasta Marki";
7. Inwestycje:

• Projekt rozbudowy sygnalizacji swietlnej na skrzyzowaniu ul. Bandurskiego
i Ok61nej

• Budowa chodnika na ul. II-go Listopada (od ul. Ok61nej do posesji nr 47)
• Przebudowa jezdni z wydzieleniem pasa do skretu w prawo z ul. Sosnowej

na skrzyzowaniu z ul. Pilsudskiego
• Termomodemizacja budynku Urzedu Miasta Marki
• Realizacja projektu e-Marki
• Termomodemizacja budynku Szkoly Podstawowej nr 3
• Remont tarasu w Przedszkolu Miejskim nr 2
• Rozpoczecie opracowania projektu gimnazjum
• Budowa skateparku na terenie Zespolu Szk61 nr 2
• Budowa oswietlenia ulicy Poniatowskiego
• Budowa oswietlenia ulicy Kaszubskiej
• Budowa oswietlenia fragment6w ulic Modrzewiowa-Kolorowa
• Budowa oswietlenia ulicy Malej
• Budowa oswietlenia ulic Telimeny, Slupeckiej , Podolskiej, Elektryk6w,

Fiolkowej i Szczyglej
• Budowa oswietlenia ulicy Zygmuntowskiej
• Budowa oswietlenia ulicy Dmowskiego
• Rozbudowa drenazu w ul. Debowej (wlaczenie do systemu odcinka ul.

Slowikow)
• Rozbudowa drenazu w ul. Teligi (wlaczenie do systemu odcinka ul.

Zeglarskiej)
• Budowa kanalizacji deszczowej w czesci ul. Kopemika i czesci ul. Jagielly
• Budowa kanalizacji deszczowej w czesci ul. Moniuszki
• Opracowanie dokumentacji powykonawczej budowy linii kablowej niskiego

napiecia oraz przylaczenie do sieci energetycznej lodowiska sezonowego w
ramach programu "Bialy ORLIK"

• Zakup samochodu dostawczego dla potrzeb Zakladu Uslug Komunalnych
• Wlaczenie Orlika do systemu monitoringu miejskiego
• Zakupy inwestycyjne dla Mareckiego Osrodka Kultury.

Rada Miasta Marki rozpatrzyla Sprawozdanie z wykonania budzetu Burmistrza Miasta Marki
za 2012 rok i nie zgloszono zastrzezen do Sprawozdania.

b) zapoznanie sie z opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie
w sprawie Sprawozdania,
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Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski przedstawil Uchwale Nr Wa.165.2013 Skladu
Orzekajacego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 29 kwietnia 2013 roku
w sprawie opinii 0 przedlozonym przez Burmistrza Miasta Marki sprawozdaniu z wykonania
budzetu za rok 2012.
Uchwala nr Wa.l65.2013 pozytywnie opiniujaca sprawozdanie z wykonania budzetu Miasta
Marki za 2012 rok stanowi zalacznik nr 4 do protokolu.

c) zapoznanie sie z opini'l Komisji Rewizyjnei Rady Miasta Marki,

Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej Michal Jaroch odczytal negatywna opinie Komisji
Rewizyjnej Rady Miasta Marki 0 realizacji budzetu Miasta Marki za 2012 rok - opinia
stanowi zalacznik nr 5 do protokolu.

d) zapoznanie sie z OplnI'l Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie
wniosku 0 nieudzielenie absolutorium,

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski przedstawil Uchwale Nr Wa.256 .2013 Skladu
Orzekajacego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 23 sierpnia 2013 roku
w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Marki w sprawie
nieudzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Marki za 2012 rok.

Uchwala nr Wa.256.2013 opiniujaca pozytywnie, z uwagami, wniosek Komisji Rewizyjnej
Rady Miasta Marki w sprawie nieudzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Marki za
2012 rok stanowi zalacznik nr 6 do protokolu.

e) dyskusja,

Burmistrz Janusz Werczynski odniosl sie do sformulowanej przez Komisje Rewizyjna opinii
o wykonaniu budzetu za 2012 rok, w kt6rej poinformowal, ze czesc dokonanych przez
Komisje ustalen jest bledna lub ustalenia te nie pozwalaja na postawienie burmistrzowi
zarzutu podejmowania nieprawidlowych dzialan,
Pismo Burmistrza stanowi zalacznik nr 7 do protokolu,

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil kr6tka przerwe na skserowanie pisma
Burmistrza.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.

f) podjecie uchwaly w sprawie absolutorium.

Projekt uchwaly stanowi zalacznik nr 8 do protokolu,

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski odczytal projekt uchwaly w sprawie udzielenia
Burmistrzowi Miasta Marki absolutorium z tytulu wykonania budzetu za 2012 rok (Druk 434)
i zarzadzil glosowanie,

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 10
przeciw-7
wstrzymujacych sie - 3
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W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych.

W zwiazku z bledem w wynikach glosowania Przewodniczacy Rady zarzadzil ponowne
glosowanie.

Glosowanie
za podjeciern uchwaly - 10
przeciw-7
wstrzymujacych sie - 3
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych.

Uchwala nie zostala podjeta, nie uzyskala bezwzglednej wiekszosci glos6w ustawowego
skladu Rady Miasta Marki.

Bunnistrz Janusz Werczynski podziekowal pracownikom Urzedu Miasta, pracownikom
Jednostek Organizacyjnych Miasta oraz radnym za wspolprace przy realizacji budzetu.

Pkt 6. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zgody na zlozenie oswiadczenia 0

nieskorzystaniu z przyslugujacego Gminie Miasto Marki prawa pierwokupu (Druk nr
431).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 9 do protokolu.

Bunnistrz Janusz Werczynski przedstawil projekt uchwaly dotyczacy dzialki nr ewid. 106/26
o pow . 663 m2 w obrebie 4-07 przy ul. Sokolej.
Nieruchomosc nie jest przeznaczona na realizacje ce16w publicznych.
Uzasadnienie stanowi zalacznik nr 10 do protokolu.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 431.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie zgody na zlozenie oswiadczenia 0 nieskorzystaniu z przyslugujacego Gminie
Miasto Marki prawa pierwokupu (Druk nr 431).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 16
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 1
W trakcie glosowania obecnych bylo 17. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XLV/349/2013
protokolu.

Pkt 7. Interpelacje i zapytania radnych.

stanowi zalacznik nr 11 do

l.Radny Arkadiusz Werelich odczytal interpelacje z dnia 8 sierpnia 2013 roku dotyczaca
infrastruktury drogowej w Markach.
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Interpelacja stanowi zalacznik nr 12 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski odczytal odpowiedz na ww. interpelacje - odpowiedz stanowi
zalacznik nr 13 do protokolu.

2.Radny Arkadiusz Werelich odczytal interpelacje z dnia 8 sierpnia 2013 roku dotyczaca
wprowadzanego systemu Bike&Ride.
Interpelacja stanowi zalacznik nr 14 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski odczytal odpowiedz na ww. interpelacje - odpowiedz stanowi
zalacznik nr 15 do protokolu.

3.Radny Radoslaw Dec odczytal interpelacje z dnia 12 lipca 2013 roku dotyczaca
szacunkowego kosztu budowy basenu przy nowej siedzibie Zespolu Szkol nr 1 w Markach.
Interpelacja stanowi zalacznik nr 16 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski odczytal odpowiedz na ww. interpelacje - odpowiedz stanowi
zalacznik nr 17 do protokolu.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.

Pkt 8. Sprawy roine.

!:Burmistrz Janusz Werczynski udzielal informacji w zwiazku z pytaniami radnych:
• Urszuli Paszkiewicz w sprawie partycypacji Firmy PRK 7 przy realizacji odwodnienia

w rejonie ul. Wczasowej ,
• Pawla Pniewskiego w sprawie dodatkowych zajec w przedszkolach,
• Marcina Piotrowskiego w sprawie nowo wybudowanego rowu przy ul. Stawowej,
• Radoslawa Deca w sprawie poprawy nawierzchni ul. Karlowicza,
• Agnieszki Luzynskiej w sprawie adresow, gdzie odbierane sa odpady budowlane.

2.Radny Arkadiusz Werelich odczytal wniosek kierowany do Burmistrza w sprawie
zorganizowania spotkania z udzialem przedstawicieli: Wojewody Mazowieckiego, Glownego
Inspektoratu Transportu Drogowego, Generalnej Dyrekcji Drog Krajowych i Autostrad,
Komendy Stolecznej Policji, Komendy Powiatowej Policji, Komendy Policji w Markach,
Urzedu Miasta Marki, Rady Miasta Marki w zwiazku z potrzeba zainstalowania
stacjonarnego urzadzenia rejestrujacego, sluzacego do kontroli wjazdu na czerwonym swietle
na skrzyzowaniu ulic: Pilsudskiego - Malachowskiego - Wspolna.
Kopia pisma stanowi zalacznik nr 18 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze Generalny Inspektor Transportu Drogowego
zobowiazal sie do zamontowania takiego urzadzenia; juz zostaly wprowadzone zmiany, ktore
poprawily bezpieczenstwo na tym skrzyzowaniu: sygnalizatory zostaly zawieszone na
wysiegnikach oraz radykalnie zostala zmieniona sekwencja zmiany swiatel.

3.Radny Jacek Orych zapytal, jak postepuja prace nad Statutem Miasta Marki?

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski poinformowal, ze dwukrotnie proponowal termin
posiedzenia zespolu, jednak one nie doszlo do skutku; zobowiazal sie do wyznaczenia
kolejnych terminow posiedzenia zespolu,
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4.Przewodnicz,!cy Rady Marcin Piotrowski poinformowala, ze do Wojew6dzkiego Sadu
Administracyjnego w Warszawie, za posrednictwern Rady Miasta Marki, skierowana zostala
Skarga na uchwale Rady Miasta Marki nr XXXVI/281/2013 z dnia 6 lute go 2013 roku w
sprawie ustalenia tenninu, czestotliwosci i trybu uiszczania oplaty za gospodarowania
odpadami komunalnymi.
Kopia skargi stanowi zalacznik nr 19 do protokolu.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski przekazal prowadzenie obrad Wiceprzewodniczacej
Rady.

5.Radna Danuta Stefaniak zwrocila sie z prosba 0 przeanalizowanie rnozliwosci
wybudowania na ul. Szkolnej dodatkowego pasa ruchu przeznaczonego do skretu w kierunku
Radzymina.

6. Wiceprzewodniczaca Rady Agnieszka Luzynska przedstawila pisma:
• pani Heleny Komorowskiej - podziekowanie " ...za obszeme i profesjonalne

wyjasnienie sprawy.." dla Pani Sekretarz Miasta (kopia pisma stanowi zalacznik nr 20
do protokolu);

• kilku wnioskodawc6w w sprawie " .. 0 zabezpieczenie srodkow rezerwy budzetowej
2013 roku na zaliczke oraz w budzecie 2014 roku Gminy Marki, funduszy na
wykupienie przez Gmine Marki drogi gruntowej powstalej z wydzielenia pasa na
droge z grunt6w Panstwa: Stanislawy Kielak i Czeslawa Kostrzewy .. ."; kopie pism
stanowia zalacznik nr 21 do protokolu);

• Polskiego Zwiazku Emeryt6w, Rencist6w i Inwalid6w w Markach w sprawie
uzyczenia pomieszczenia na siedzibe Zwiazku (kopia pisma stanowi zalacznik nr 22
do protokolu);

• Mieszkancow Marek w sprawie przeciwdzialania powodzi i zalaniu teren6w
w rejonie rzeki Czamej w Markach (kopia pisma stanowi zalacznik nr 23 do
protokolu).

Protokoly glosowan elektronicznych stanowia zalacznik nr 24 do protokolu.

Pkt 9. Zamkniecie posiedzenia.

o godzinie 1745 Wiceprzewodniczaca Rady Agnieszka Luzynska zamknela XLV sesje Rady
Miasta Marki.

protokolowala

. GI6~~18ta

fngr~~ Mincberg
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